
 
 
 
 
 
 
 

Gavà, a 28 de març de 2007 

 
A L'ALCALDE – PRESIDENT DE L'AJUNTAMENT DE GAVÀ  

 

 

D. Sergio Engli Izquierdo, en representació del Grup Municipal del Partit Popular de 

Catalunya a Gavà i d'acord amb el que disposa el Reglament Orgànic Municipal, per a ser 

presentat a la pròxima sessió plenària, 

 

 

EXPOSA 

 
Atenent que l’Associació de Veïns de Gavà Mar ve demanant des de fa mesos la instal·lació 

de pilons a diferents carrers del barri per tal que els cotxes no puguin pujar a les aceres per 

aparcar, principalment a l’època d’estiu, que converteix el barri en un caos circulatori. 

 

Davant la resposta per part de l’Equip de Govern a aquesta demana, que es nega a instal·lar 

pilons a alguns trams de carrers com el de Cunit, avinguda Europa, Calafell, Sitges o L’Escala, 

entre d’altres. 

 

 

PREGUNTA 

 
• Quin és el motiu pel qual l’Equip de Govern s’ha negat a instal·lar aquests pilons 

necessaris a molts carrers de Gavà Mar per evitar que els cotxes aparquin sobre les 

aceres? 

• Quina solució alternativa proposa l’Ajuntament a aquest problema que es viu a Gavà 

Mar durant l’estiu? 

 

 

 

Sergio Engli Izquierdo 

Regidor  Grup Municipal PPC 


